
Podnet  č. 46/2018   
 

 

4. zasadnutie mestského zastupiteľstva 

konané dňa 25.6.2018  

 

 

JUDr. Pašková: 

Chcela by som poprosiť ohľadne svietidiel v tom dvore na Severe. Po prvé, je tam jedno 

svetlo v severnej časti, ktoré nesvieti. Ja by som bola rada, keby sa to opravilo. A ďalšia vec 

je, není osvetlené tam  detské ihrisko a to je nutné osvetliť, lebo taký čas, keď začnú 

prázdniny, večer je príliš veľa pohybu.  

 

PhDr. Čižmár: 

Podnet týkajúci sa sídliska Sever, osvetlenia detského ihriska, dávam do pozornosti 

technickým službám.  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Určené: 

- TS mesta 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


